

## APPROVED ACTUARIES IN HONG KONG 香港認可精算師

An Appointed Actuary / Certifying Actuary is a professional approved by the Insurance Authority. They apply their analytical, mathematical, and forecasting techniques to help ensure the financial soundness of a financial institution. In addition, they must be a Fellow Member of ASHK.

<u>委任精算師</u> / <u>核證精算師</u>是指獲<u>保險業監管局</u>認可的專業人士。他們應用分析、 數學和預測技術,協助確保金融機構的財務穩健。所有委任精算師 / 核證精算師 必須為香港精算學會精算師。

## About ASHK 關於香港精算學會

The Actuarial Society of Hong Kong (ASHK) is the professional body for actuaries in Hong Kong. It has two main roles:

- Provides support to Hong Kong actuaries.
- Sets the Professional Standards and the Guidance Notes for Hong Kong actuaries to comply with.

To become an ASHK Fellow Member, individuals must pass the ASHK Certificate exam. University students can take this exam by joining ASHK as a Student Member, which can help them meet recruiting requirements for local actuarial positions.

香港精算學會(ASHK)是香港唯一精算師專業團體。 ASHK有兩個主要職能:

- 為香港精算師提供專業支援。
- 制定香港精算師應遵從的專業準則和專業指引。

要成為香港精算學會精算師,必須通過 ASHK 證書考試。大學生可加入ASHK成為學生會員參加此考試,以達致精算職位的招聘條件。





2147 9278



www.actuaries.org.hk



info@actuaries.org.hk